

Referat af bestyrelsesmøde i HG-fodbold den 08.06.2026

Deltagere: Tommy Lauth, Adam Barkhaus, Michael Helsinghoff og Kim Terp Tid: 18.45 Sted: Klubhuset (lokale er booket)			Mødeleder: Adam Barkhaus Referent: Tina Sandager Fraværende med afbud: Thomas Mikkelsen Særlige indbudte: Sisse Hein, Christian Dundorf		
	Emne	Hvad skal vi udrette? Formål	Proces	Tid	Beslutning og hvem gør hvad?
1	<u>Agenda</u>	Godkendelse af agenda			Godkendt
2	<u>Kort nyt fra Christian/Sisse</u>		Christian/Sisse		*Kort snak om kick off mødet med FCK, hvor vi drøftede de forskellige kommentar *SH – bruger meget tid på forældre og trænere, på de hold, som har mange forældre udfordringer, prøver at lukke problemer ned, forældre mener HG ikke arbejder iht at være en Børneklub, men for meget mod elite. Der kommer flere forældrehenvendelser til SH på dette. Forsøger at løse det iht. det der er aftalt i HG, selv om trænerne ikke altid er enig i dette. *CD kunne godt tænke sig, at vi fik lavet en tilpas stram HG 2,0 strategi, så alle trænere ved, hvordan de skal træne, matchningen til grupperne, grupperne skal genovervejes efter 2-3 md. (ikke kun træne deres eget barn) *SH har for mange opgaver bla. pigeraketten, trænerkurser ol. Så har alt for meget. *KT tager SH med rund på holdene for at være mere synlig. *Vi bør overveje om vi skal have trænerne med i udarbejdelse af strategien/retningslinjerne, så de kender til den, føler ejerskab for den, og så selv arbejder ud fra den *Alle pigehold skal være dobbelt årgange fremover så det hedder U11+12, 13+14, 15+16 osv. *FCK-kickoff mødet kan også godt virke til flere opgaver for SH+CD *Ulrikke, fra Pigeraketten fra DBU, hun bor i Næstved, og vil godt arbejde for HG men mod aflønning. Dette kunne evt. betales af HGQ via sponsorat – ca. 10 timer om md. *CD har en masse gl. spillertøj, og det har han aftalt med HIC om at få sendt til Marokko. Dette er godkendt af bestyrelsen. *CD - Bagerste rum i materialerrummet er fuldt med kaffekander ol. af

					Forældreforeningen. Dette ønskes ryddet op. Dette er godkendt af bestyrelsen. Forældreforeningen skal bare have besked inden det smides ud. *CD/SH ønsker en månedlig dag for sportsligt ledelsesmøde evt. med KT ell. MH *CD har brug for et DK-hævekort for ikke selv at skulle lægge penge ud privat. TL sætter dette i gang *SH afholder ofte trænerkurser ol. Mangler hun et køleskab i køkken– MH kigget efter et køleskab *CD indkalder til møde vedr. opdeling af hold ved årgang inden sommerferien – SH+ MH deltager også på dette møde *Snak om hvem der må bestille materialer, MH ønsker også direkte adgang, så senior køb ikke skal gå via for mange personer
3	<u>Nyt fra formanden</u>		Adam		*AB meddelte at han ikke genopstiller som formand til næste generalforsamling i august 2026
4	<u>Sponsor</u>		Adam/Kim		*Vi er begyndt at forlænge indgået aftaler, og nogle gange med større beløb Der er iværksat et projekt så sponsorer kan se, hvad pengene bliver brugt til - bla. købt førstehjælpskasse, hvis den godkendes, skal alle hold have en *Pt. forsætter alle sponsorer *Arrangement på søndag 14/6 i HG med bl. Festivo, Næstved Bryghus (telt, hoppeborg ol.) TM holder kioskvogn åben *HGQ sponsorudvalg består af KT, Henrik, Eduplay og Marco, SKARK
	<u>Nyt fra årgangene</u>		Adam/Kim/ Michael		*Senior2 up date – MW fortalte forløbet med træneren *MH forslår et førstehjælpskursus til trænere/ledere – bør holdes min. 1 gang om året – MH forsøger at få sat noget op *Der SKAL søges børneattest på alle trænere – TL følger op
5	<u>NIF/HG kvinder</u>		Adam/Kim		

6	<u>Årshjul</u>	Gennemgang for kommende måned			*Gavekort – er de bestilt TM ? *Fodboldskole (TL) - mindre antal spiller i år (168), skyldes måske at NIF /Holmegaard også afholder fodboldskole. Tingene kører efter planen. Føtex ny sponsor *Indstilling til DBU-talent -slettes kører ikke mere, slettes fra årshjul - TSC *Indkaldelse til generalforsamling i august/september – tirsdag den 25/8 kl.18.30 med spisning TL laver dagsorden + Book lokale *Ombytning af skabe – fast skab pr. hold - når sommerferien går i gang, kigges der på dette - CD *Indkalde til møde med trænere + årgangsansvarlige (formanden) – mandag den 17/8 kl. 19.00 – TSC indkalder
7	<u>Økonomi</u>		Tommy		*Fastgørelse af kontingent, det besluttes at hæve alle hold med 100,- pr. halvår næste gang *KT skal få kigget på eliteholdene så de er inddelt rigtigt
8	<u>Kioskvogn</u>		Thomas		*TM har styr på fodboldskolen
9	<u>Hjemmeside</u>		Thomas		*Mail fra Henning - nye KlubWeb CMS – hjemmeside – KT får kigget på det - TSC gensender mail
10	<u>Evt.</u>				*Nøgler skulle være opdateret, så det kun er bestyrelsen – tjekkes af alle *Hvem køber ind til baglokalet (sørge for at købe kaffe ol.) TM får opgaven *TM får hermed ansvaret for køkkenet *Hvorfor skal pigerne spille i sort, dette er godkendt af hensyn til pigerne *Datoer iht. FCK kick off *24/8 *14/9 fælles fodbold U10+12 *24+25/10 Pige camp *Nov - Teams møde med andre samarbejdsclubber *Dec- Opsamling møde - hvordan det er gået
11					Næste møde – tirsdag 18/8